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Protokoll nr 1 från ordinarie möte den 15 februari 
2022 
Plats: Kulturförvaltningen, Askebykroken 13 
Rum: Thåström 
Tid: 13:45 – 15:45 
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Gunilla Göran, ordf. Funktionsrätt Stockholm, ordförande, 
Reumatikerföreningen i Stockholm. 
Anne Sjökvist, Funktionsrätt Stockholm, vice ordf. Hörselskadades 
förening i Stockholm. 
Anita Odell, Funktionsrätt Stockholm, OCD föreningen i 
Stockholm 
Louise Lindström, DHRS - Delaktighet, Handlingskraft 
Rörelsefrihet, Stockholmsavdelningen. 
 
 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Kajsa Rydergård, nämndsekreterare, kulturförvaltningen. 
Frånvarande:  
Mia Modig, Funktionsrätt Stockholm, Dövas förening i Stockholm. 
Ola Larson, Stadsarkivet. 
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
Bertil Orrby, Funktionsrätt Stockholm, Astma- och 
Allergiföreningen i Stockholm. 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor 
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Maya Berggren, Administrativ verksamhetssamordnare, 
Kulturhuset/Stadsteatern. 
 

 
1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordförande Gunilla öppnade mötet, hälsade alla 
välkomna och dagordningen godkändes.  

 

2. Föregående protokoll och utseende av justerare.  

Protokollet från 2021-12-07 godkändes och lades till 
handlingarna. Anne Sjökvist utsågs att justera 
protokollet. 

3. Synpunkter på mötesrum och handlingars 
tillgänglighet. 

 
Handlingarna till mötet mejlades ut i god tid och, 
synpunkter på att angörningsadressen för färdtjänsten 
anges, kan tex förekomma ändring som kräver 
uppdatering. Hörselslingan var inte aktiverad. Kajsa 
och Anne kollar upp, efter mötet, om den är i 
funktion. 

 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
 
Försäljningen av Tensta Träff är inte helt slutförd, 
oppositionen har återremitterat ärendet till 
fullmäktige. Beslut i ärendet tas på måndag 21/2. 
Rådet inväntar slutgiltigt besked i frågan. 
Diskussion om den nya samverkansmodellen mellan 
förvaltningen och rådet. Christer beskrev sina 
erfarenheter utifrån hur det fackliga arbetet brukar 
genomföras mellan arbetsgivare och fackliga 
representanter. 
Kajsa Rydergård som kommer bli den nye 
sekreteraren för rådet har planerat in möten under 
året, till mötena kallas respektive avdelningschef. 
Kajsa presenterade på begäran hur stadens årshjul ser 
ut, vad beslutas och när. Kajsa mailar detta till rådet. 
Den fina sammanställning som Anita och Anne gjort 
och som beskriver Tensta träff i bild&text 



3 
 

diskuterades. De tvidare arbetet med detta ligger 
utanför det ”ordinarie” uppdraget för rådet.  
Ett möte är inplanerat med Hemsö den 22 feb kl 10-
12 på Medborgarhuset Södermalm.  
Enhetschefen för det digitala biblioteket Anders 
Söderbäck kommer bjudas in till rådet den 19 april. 
 
 

5. Inkomna remisser och motioner. 
1. Rådet ställer sig positiva till motionen från FI om 

ett fritidshjälpsbibliotek. Ärendet upp i nämnd i 
mars. 

 
2. Anita kommer ta del av handlingsplanen för 

”Främjande av psykisk hälsa genom fysisk 
aktivitet”. 
Hon återkopplar med ev synpunkter till Moa 
Almerud på kulturstrategiska avd. 
 
Omnämndes men inga kommentarer från rådet: 

3. Visselblåsarfunktionen, Bilfri innerstad och 
samverkansavtal gällande villkor för  
utbildningslokaler,  
 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde 22/2 
2022. 

Rådet lämnar nedan synpunkter: 

Kulturförvaltningens Verksamhetsplan: 
 
Förutom nedan synpunkter som togs upp i föregående 
protokoll vill Louise Lindström också anföra: 
 
De nuvarande Medeltids- och Nobelmuseerna har jag besökt 
med rullstol flera gånger med nöje. Baserat på dessa 
erfarenheter och med bl.a. historia i det akademiska bagaget 
undrar jag hur Börshusets tillgänglighet kan klara annat än 
digitala och mediala presentationer av medeltiden. De 
nuvarande lokalerna är ju fyllda med fina konkreta exempel 
på hur det såg ut då inklusive de arkeologiska resterna av det 
äldre Stockholm. De lokaler som tidigare användes av 
Ekonomiska muséet skulle ha stor potential att kunna vara 
ett mer praktiskt alternativ för Medeltidsmuseet under 
förutsättning att de är möjliga att lediggöra.. 
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Från protokoll 7dec 2021:  
Bra att personer med funktionsnedsättning nämns redan i 
början som en av de prioriterade grupperna.  
  Användarna: Stockholmarna, besökarna och företagarna. 
Prioriterade grupper är barn och unga, stadens ökande 
andel äldre invånare, personer med funktionsnedsättning 
samt grupper där det är relativt få som tar del av stadens 
kulturliv. Utöver dessa prioriteringar har även nationella 
minoriteter särskilda rättigheter.   
 
Som redan sades på mötet är det viktigt att man inte enbart 
satsar på digital verksamhet utan att framtidens kultur är 
digital och analog jämsides. Och det är väl också det som 
står i VP egentligen.  
 
Under rubriken Särskilda redovisningar och Agenda 2030 
kunde man också nämna mål 10: Minskad ojämlikhet. 
I och för sig nämns på flera ställen "Att alla i Stockholm har 
möjlighet att ta del av angelägen kultur av hög kvalitet" men 
om man har särskild redovisning blir det ju större tyngd. 
 

 
7. Övriga ombyggnadsprojekt. 

 
Planerad flytt av medeltidsmuseet. 

     Rådet följer utvecklingen av ombyggnaden av Årsta      
     bibliotek och Kulturskola. 

Synpunkter och kommentarer från rådet har lämnats 
till Anni Arnefjord, rådet inväntar hennes svar. 
Rådet följer ombyggnaden, interiört och exteriört av 
Asplundhuset. 

 
8. Rapporter.  

 
Diskuterades revisorernas rapport; vilket resultat och 
utfall kan konstateras gällande stadens styrning av 
verksamhetsprojekt.   
Hur ser ”nyttohemtagningen” ut för t.ex, e-doc? 

 
 

9. Övriga frågor. 
Rådet avtackade Christer för ett förtjänstfullt och 
givande samarbete under åren. En mycket vacker 
bukett överlämnades. Balanslistan kommer revideras. 

 
  
Nästa mötesdatum: 22 mars på Liljevalchs. Mårten 
Castenfors kör en visning av vårsalongen kl. 15:00. 
Christer ansluter till visningen. 
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Balanslista 
 2022 

Ärende Ansvarig Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

Rådet och 
Ledningsgruppen 
på Kuf 
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande 
kontakt med  
förvaltningens 
samtliga 
avdelningar. 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna. 
 

Kompetensförsörjningsplanen HR-chef Carina 
Idenfors VT + HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT + HT 2021 

Renovering av Årsta 
bibliotek och kulturskolan 

Rådet  
Ulrika Bjurvall, 
lokalenheten och 
Anni Arnefjord 

HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT + HT 2021 
Utforma kriterier för 
upphandlingar utifrån 
funktionshinderperspektivet 

Rådet VT 2021 

PM som beskriver 
framgångsrika exempel på 
hur FHR verkar i andra 
sammanhang i staden tex på 
stadsdelsnivå 
 

Gunilla Göran,  VT 2021 

Biblioteksplanen, under 
utarbetning Daniel Forsman VT + HT 2021 

 

 
 
Gunilla Göran ordf.             Justerare 
                
 
 
Christer Nygren          Anne Sjökvist    
              
Sekreterare 
 
 
 
 
 


